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Emne: Fylkestinget 02.-03. 2018 Spørsmål.
Vedlegg: 
Hei!
 
Ønskjer å stilla følgjande spørsmål til fylkesordføraren i fylkestinget 2‐3 okt.
 
Har fylkeskommunen noko vedtak eller planar for utskifting av veglys (kvikksølv armatur) til LED lys
langs fylkeskommunale vegar , gater osv ?
Dersom ja.
Er det utført noko økonomisk overslag på kostnad og innsparing?
Med helsing
Øyvind A. Hardeland
AP
 


